



PRECIMETAL Precision Castings

Will attend to: Wird teilnehmen:
Hannover Messe 2019
1 - 5 April 2019



Get new technology first



Deutsche Messe

PRECIMETAL ist eine Präzisionsgießerei (Feinguss), die sich auf die Fertigung komplexer Werkstücke aus Stahl und anderen Legierungen für den Luftfahrtsektor, für Prothesen und medizinische Geräte, für den Wehrtechnikbereich und andere Branchen spezialisiert hat.

PRECIMETAL is a precision foundry (Investment casting) specialised in manufacturing complex parts made of steel and other alloys intended for the aerospace, prosthesis and medical instrumentation markets, defence and other industries.

KOMMEN SIE MIT

JOIN US



Where Tomorrow's Industry Is Made

Six trade shows, one platform. At the world's largest industrial trade fair, you will find the full range of technical innovations throughout the whole value chain – from automation to supplier solutions.

With such a high number of key decision makers in attendance, HANNOVER MESSE is the ideal place for networking and new business.

Get to know groundbreaking technologies, benefit from valuable synergies, and launch new projects – all in one place. This is an opportunity that only comes once a year.

Der Ort, an dem die Industrie von morgen entsteht

Sechs Leitmessen, eine Plattform: Auf der weltgrößten Industriemesse finden Sie den kompletten Querschnitt technischer Innovation entlang der gesamten Wertschöpfungskette – von A wie Automation bis Z wie Zulieferlösungen. Die hohe Entscheiderdichte macht die HANNOVER MESSE zudem zum idealen Treffpunkt für Networking und neue Geschäfte. Hier können Sie Schlüsseltechnologien kennenlernen, wertvolle Synergien erschließen und konkrete Projekte anstoßen – an ein und demselben Ort. Eine Chance, die es so nur einmal im Jahr gibt.

Free admission ticket / Kostenlose Eintrittskarte : contact@precimetal.be



Google Map Localisation

Copyright © 2019 Precimetal Precision Castings, All rights reserved.

